
 

Arbeiderpartiet i Bergen 

PROTOKOLL 

Årsmøtet 2025 

 

 

Til stede: 72 delegater med stemmerett   

Dato: 25. januar 2025  

 
Den 25. januar 2025 kl. 09.00, ble det avholdt årsmøte i Arbeiderpartiet i Bergen. 

Årsmøtet ble holdt i lokalene til Bergen internasjonale kultursenter, Bergen. 

 

 

SAK 1 ÅPNING 

 
 Leder, Henrik Jorem, ønsket velkommen til årsmøtet.       

 Kulturinnslag v/ Lungegaardens Musikkorps med introduksjon fra Heidi Sund  

 

 Dagsorden: 

 

1. Åpning:   

  1) Åpningstale v/ Henrik Jorem  

  2) Godkjenning av forretningsorden 

  3) Godkjenning av fullmakter 

 

2. Konstituering: 1) Valg av 2 dirigenter 

  2) Valg av 2 sekretærer 

3)  Valg av tellekorps 

   

3. Innkomne forslag 

 

4. Politisk innledning og debatt 

 

5. Vedtektsendringer 

 

6. Beretning 2024 

 

7. Regnskap 2024 1) Beretning for Arbeiderpartiet i Bergen 

  2) Kontrollkomiteens beretning 

8. Budsjett 2025 1) Revisors beretning 

 

9. Redaksjonskomiteens innstilling 

  

10. Valg i henhold til vedtekter 

 

 

Dagsorden og Forretningsorden enstemmig godkjent    

Innkomne fullmakter enstemmig godkjent – 72 med stemmerett ved møtestart. 

 
 

SAK 2 KONSTITUERING 

   
a) Etter forslag fra partistyret ble følgende foreslått til dirigenter:  

Fauzia Hussain-Wiik og Rune Bakervik   

 Vedtak:  Enstemmig valgt. 

 

b) Etter forslag fra partistyret ble følgende foreslått til sekretærer:  

Geir Elgsaas og Elisabeth Refvik 

Vedtak:  Enstemmig valgt. 

 



 

c) Etter forslag fra partistyret ble følgende foreslått til tellekorps:   

Solveig Grepperud, Andreas Bergmann, Kathrine Dahle og Arild Grimastad Iversen. 

Vedtak:  Enstemmig valgt. 

 

d) Redaksjonskomite:  

Arbeiderpartiets studentlag June Gruer  

Arbeiderpartiets Universitetslag Torleif Aarre  

Arna Arbeidarpartilag Olena Danyliuk  

Bergen Arbeidersamfund Øyvind Eliassen  

Bergenhus Arbeiderpartilag Helena Haldorsen  

Fagbevegelsens Partilag Daniel Øvstetun Vik (sekretær)  

Fagbevegelsens Partilag Richard Storevik 

Fyllingsdalen Arbeidersamfunn: Fredrik Hægland  

Åsane Arbeiderparti Kari Grønnestad  

Fana Arbeiderparti Rasmus Laupsa Rasmussen  

Årstad Arbeidersamfunn Hilde Kalleklev  

Laksevåg Arbeidersamfund Terje Trengereid  

Bystyregruppen Linn Kristin Engø (leder)  

Bergen AUF Leder, Bergen AUF - velges på årsmøte 5. januar 

 

Vedtak:  Redaksjonskomiteen ble valgt i representantskapsmøte 4. november 

2024. 
 

 

SAK 3 INNKOMNE FORSLAG 

 
Det var kommet 93 innsendte forslag (vedlegg til protokoll) innen fristen. Leder, Henrik 

Jorem, redegjorde for styrets innstilling til forslagene. 

 

Kjetil Daatland redegjorde for organisasjonsutvalget og Henrik Jorem redegjorde for 

arbeidet i Økonomiutvalget. Linn Iversen redegjorde for innstillingen fra Økonomiutvalget. 

 

Linn Kristin Engø redegjorde for redaksjonskomiteens foreløpige innstilling og for 

flertallsinnstillingen i dissensene. Helena Haldorsen redegjorde for mindretallsinnstillingen i 

forslag F26. Richard Storevik redegjorde for mindretallsinnstillingen i forslag F74. 

 

Vedtak:  

Forslag 1-26 Oversendt redaksjonskomiteen 

Forslag 27  Oversendt det nye styret 

Forslag 28-43 Oversendt redaksjonskomiteen 

Forslag 44 Oversendt det nye styret uten realitetsbehandling. Inngår i 

programprosessene for stortingsvalg 2025. 

Forslag 45-70 Oversendt redaksjonskomiteen 

Forslag 71-72 Vedtas. Oversendes bystyregruppen. Allerede vedtatt politikk. 

Forslag 73-75 Oversendt redaksjonskomiteen 

Forslag 76 Oversendt det nye styret 

Forslag 77  Oversendt redaksjonskomiteen 

Forslag 78-80 Oversendt det nye styret 

Forslag 81-93 Oversendt redaksjonskomiteen uten realitetsbehandling 

 

 

Ordet hadde: Thomas Gill, June Gruer, Lars Eriksen, Ingjald Pilskog, June Gruer 2. gang 

 

Innkommet i debatten, oversendt redaksjonskomiteen: 

 

June Gruer foreslo:  

Nytt forslag: Heltidsstudenten  

Prisveksten den siste tiden har gjort det stadig mer utfordrerne å leve på støtten man får fra 

Lånekassen. Budsjettet til Norsk Studentorganisasjon (NSO) viser at en gjennomsnittlig student går 



 

omtrent 6 000 kroner i minus, hver eneste måned. Dessuten er leieprisene på en «all time high», og 

en større andel enn noen gang av Lånekassen sitt bidrag, går til å betale leie. Dette fører til at stadig 

flere studenter må bruke mer tid på en deltidsjobb for å få endene til å møtes. Det er en situasjon vi 

ikke kan leve med.  

Arbeiderpartiet har, i sitt førsteutkast til nytt partiprogram, slått fast at vi ønsker å feste 

studiestøtten til grunnbeløpet i folketrygden - G. Det er bra, men samtidig ikke nok. For at 

studentene skal få mulighet til å først og fremst være studenter, og ikke deltidsansatte, må 

studiestøtten festes til et konkret beløp – festes til en konkret andel av G. Med statsbudsjettets 

økning i studiestøtten vil et naturlig første mål være 1,5 G. Samtidig må det være et mål å øke 

støtten til 2G. På den måten kan studenter først og fremst være studenter, og ikke ansatte.  

Arbeiderpartiet i Bergen vil:  

Feste studiestøtten til 1,5 ganger grunnbeløpet i folketrygden (G) 

I løpet av den neste stortingsperioden jevnt øke studiestøtten, helt til den er festet til 2 ganger 

grunnbeløpet i folketrygden (G) 

Øke stipendandelen til 60 prosent 

  

Ingjald Pilskog: 

Nytt forslag: 

Mer offensiv og kunnskapsbasert satsing på fremtidens havnæringer 

Maritime næringer 

Støtteordningene har de siste årene vært innrettet hovedsakelig mot nullutslipp. Konsekvenser er at 

det ikke har vært gitt støtte til å utvikle tiltak som reduserer klimautslippet og den kompetansen har 

nå blitt bygget opp i leverandørindustrien i utlandet. 

• Enova, Innovasjon Norge og andre støtteordninger rettet inn mot maritim sektor må i større grad 

rettes inn mot å utvikle teknologi og andre løsninger som reduserer klimautslipp og ikke kun null 

utslippsløsninger. 

  

Ingjald Pilskog: 

Nytt Forslag:  

Den geopolitiske situasjonen fører til økt usikkerhet for skipsfarten. Det inngås nye allianser og det 

er spesielt uklart hvordan USA og Kina vil posisjonere seg. 

• Fiskeri- og havministeren må ha tett dialog med skipsfartsnæringen slik at norske myndigheter 

har mulighet til rask oppfølging. 

  

Lars Eriksen: 

Ønsker å opprettholde forslag 51. 

  

Ingjald Pilskog: 

Nytt forslag: 

Havbruksnæringen 

Fiskeri- og havministeren skal før påske legge frem havbruksmeldingen. Vi støtter: 

• Trafikklyssystemet må videreutvikles slik at det støtter opp om aktører som ivaretar bærekraft og 

fiskehelse på en god måte, og straffe/nedlegge de som driver dårlig. Dagens system gir kollektiv 

straff til alle i et område. 

• Det bør utvikles insentiver til utvikling av semi-lukkede/lukkede anlegg i områder som er utsatt 

for lakselus mm. Anlegg på land bør begrenses ut fra høy energibruk og ødeleggelse av 

landskap/natur, men kan være aktuelt for settefisk/smolt. 

• Tilsyn og oppfølging må økes og håndteres strengt. 

• Det har vært utfordrende å få havbruksnæringen til å investere i fôrindustri. Lokalt har vi 

forskningsprosjektet på Mongstad som tar i bruk CO2 fra raffineriet til produksjon av alger og BIR 

satser på larveproduksjon på Voss, men havbruksnæringen er fraværende. Det bør utvikles 

tiltak/krav som bidrar til å utvikle en norsk fôrindustri. 

• Foredlingsindustri. Ved å øke foredlingen i Norge vil vi øke inntjeningen, reduserer 

klimaavtrykket på transporten (volumet blir halvert med filet fremfor rundfisk) og kunne utnytte 

restavfallet i ny industri. I alle år har det vært mest prat. Det er mye import arbeidskraft i 

fiskeforedlingsindustri og de store aktørene i havbruk har inngått avtaler i andre land om lokal 

foredling for å få innpass i matkjeder. Her må vi utvikle en realistisk politikk. 

• Data fra havbruk bør tilhøre det offentlige. Havbruksnæringen med initiativ fra NCE Seafood 



 

Innovation har utviklet https://aquacloud.ai/ med data fra over 50% av oppdretterne som gir et 

unikt analyseverktøy for utvikling av havbruksnæringen, men også av kysten. Aquaclud bør derfor 

være i offentlig eie og myndighetene må stille krav om at alle med konsesjon skal levere data til 

denne felles plattformen. I dag er det først og fremst Movi som ikke deltar. 

  

Ingjald Pilskog:  

Nytt forslag: 

Nye maritime næringer 

• Tareproduksjon kan bli havets grønne gull og har potensial til å bli en ny viktig kystnæring. 

Berømme Fiskeri- og havministeren for å ta grep om restaurering (30%) og bevaring (30%), men 

det bør tas ytterligere grep for å bygge opp en ny næring basert på bærekraftig restaurering og 

høsting. I dag importerer vi planter fra Nederland, men vi kunne bygge opp en storskalanæring 

med lokal tilpassing langs kysten. Det franske firmaet Dupont høster i dag 150 tonn tare uten 

konkurranse. Norge har potensial til å doble høstingen og utvikle en langt mer bærekraftig høsting 

og bearbeiding. I dag er 97-99% som prosesseres ikke bærekraftig 

• Høsting ned i næringskjeden. Vi trenger kunnskap om høsting, arter, bearbeiding, næringskjeder 

osv. Det må utvikles forvaltningssystemer som sikrer bærekraft. 

• Stillehavøsters. Hvordan utvikle ny næring 

• Havvind. Trenger mer kunnskap om virkning på havet 

• Utvinning av havbunnsmineraler. Trenger mer kunnskap 

• 50% av reiselivet er knyttet til kysten. Hvordan sikre bærekraft og et godt samspill? 

• Hva med CO2 kvoter til havs? 

  

Marit Austnes:  

Vi vil opprettholde forslag F67. 

  

Øyvind Gill: 

1. Gratis Skolefritidsordning (SFO) til 4. klasse 

Begrunnelse: SFO er en viktig arena for læring, lek og dannelsen av sosiale fellesskap i skolen. For 

at alle barn skal kunne ha muligheten til å delta i SFO, må tilbudet utvides til en universell 

velferdsordning på linje med undervisningstimene i skolen.  

Forslag: Staten skal fullfinansiere gratis tilbud om halvdagsplass/kjernetid i skolefritidsordning 

(SFO) for alle elever fra 1. til og med 4. klasse i Norge fra skoleåret 2026-27. 

  

Øyvind Gilll: 

2. Økt grunnbemanning i barnehagene 

Begrunnelse: 

For lav bemanning er hverdagen for mange barn og ansatte i barnehagene. Konsekvensene av lav 

bemanning er større utrygghet for barna, og økt arbeidsbelastning med risiko for slitasje for de 

ansatte som er på jobb. Økt bemanning vil kunne redusere behovet for vikarer ved korttidsfravær.  

I Bergen kommune er sykefraværet i barnehagen høyt, med den konsekvensen at foreldre blir bedt 

om å hente barna tidlig, eller at avdelinger må holde stengt. Forsøk med økt bemanning har vist at 

behovet for vikarer reduseres 

Forslag: 

- Grunnbemanningen i barnehagene må økes. 

- Barnehagene skal kunne ha flere faste ansatte for å forebygge vikarbruk. 

  

June Trengereid Gruer: 

Nytt forslag: Praksis i utdanningene  

Særlig i profesjonsutdanningene er praksis en viktig brikke for at utdanningen skal bli så 

profesjonsnær som mulig. Derimot ser man at en presset økonomi i universitets- og 

høyskolesektoren gjør praksistilbudet dårligere enn før. Dette ser man med innføringen av det som 

av universitetene og høyskolene kaller for «campusdager» - dager på campus med temaseminar 

som går på kvoten av antall praksisdager.  

Campusdager kan være viktige tilskudd til den ordinære undervisningen i utdanningene, men dette 

må være supplement til praksis, ikke en erstatning. Spesielt gjøres dette aktuelt i utdanningene som 

har lovfestet antall dager praksis, hvor praksis kun må tolkes som dager på arbeidsplass med 

veiledning fra en praksisveileder. Gjennom å styrke UH-økonomien, og i tillegg lovfeste hva som 



 

skal anses som praksis, kan praksis igjen bli den viktige delen av utdanningene som det skal være.  

Arbeiderpartiet i Bergen vil:  

Lovfeste at kun dager på arbeidsplass med veiledning fra praksisveileder skal anses som praksis  

At temaseminarer/campusdager blir et supplement til praksis  

Arbeide for å styrke UH-økonomien med særlig fokus på praksis 

At praksis i størst mulig grad skal være i fornuftig reiseavstand fra studiested 

At refusjon for relevante utgifter relatert til praksis betales ut før praksis 

  

Ingjald Pilskog: 

Nytt forslag: 

Vi trenger mer kunnskap skal vi utvikle havnæringene. 

• Vi forstår ikke hvorfor Havforskningsinstituttet må kutte 80 forskerstillinger over tre år uten at 

regjeringen har vurdert konsekvensene opp mot utvikling av havnæringer. Arbeiderpartiet må 

kunne prioritere og skjerme forskningsmiljø som har stor betydning for fremtidig verdiskaping. 

Digitalisering er et viktig satsingsområde for innsamling og analyser av data men kan ikke erstatte 

behovet for forskere. 

• Det nye HI/Fiskeridirektoratet må bygges for fremtidig vekst. Det var Erna- regjeringen som 

bestemte rammen, men Ap i regjering må sikre at bygget har plass til mer enn laboratorier. 

• Fisker- og havministeren må følge opp sektoransvaret overfor forskningsrådet. Det er minimalt 

med midler til nye havnæringer i forskningsrådet. 

  

Inge Degnepoll: 

Opprettholder forslag F49. 

  
 

 

SAK 4  INNLEDNING V/NESTLEDER OG HELSEMINISTER, JAN CHRISTIAN VESTRE 
 

Debatten etter Jan Christian Vestre var både til innkomne forslag, organisasjonsuttalen og 

tilbakemeldinger til Vestre. 

 

Ordet hadde: Lars Eriksen, Øyvind Gill, Lillian Vangberg, Arild Grimastad Iversen, 

Christian Nicolai Bruun, Per Rune Henriksen, Kathrine Dahle, Andreas Bergmann, 

Sebastian Birkeland, Even Grønner, Ingjald Pilskog, May-Britt Nordås, Jan Hetterud, 

Ragnfrid Llano, Tor Glistrup, Fauzia Hussain-Wiik, Johanna Fond, Ole Flåm Svendsen, 

Henrik Jorem, Ingjald Pilskog, Lillian Vangberg, Christoffer Heggholmen, Lubna Jaffery, 

Even Sørland, Tore Fredriksen, Kine B. Dale, Kasper Sæle, Ingjald Pilskog, Linn Kristin 

Engø, Rasmus L. Rasmussen, Eigil Knutsen, Inge Degnepoll, Kjetil Birkeland Daatland, 

Vigdis Ravnøy, Sandrino Arenas Mova Birkeland, Hilde Gjester Hoel, Ole Flåm Svendsen, 

Henry Berg, Øyvind Gill, Tor Glistrup 

 

 

Jan Christian Vestre fikk ordet for å kommentere debatten. Henrik Jorem takket ham og 

overrakte en gave (boken Sabortører i vest). 

 

 

 

SAK 5 VEDTEKTSENDRINGER 
 

 

Ordet hadde: Christian Nicolai Bruun, Tor Glistrup, Rasmus L. Rasmussen 

 

Vedtektenes § 3.12 

 

Organisasjonsutvalget foreslår følgende tillegg til vedtektenes §3.12 som bestemmelsens 

siste setning: “Redaksjonskomiteens foreløpige innstilling skal være klar og sendes ut til 

lokallagene og medlemmene minst tre dager før årsmøtet”.  

 

Styrets innstilling:  



 

Forslaget avvises. Styret støtter intensjonen, men viser til at denne forventningen heller bør 

fremkomme av vedtatte retningslinjer for redaksjonskomiteens arbeid.  

 

Christian Nicolai Bruun: 

Bergenhus Arbeiderpartilag ønsker å opprettholde organisasjonsutvalget sitt forslag om 

tillegg til vedtektenes §3.12, med et endringsforslag. Vi foreslår: 

“Redaksjonskomiteens foreløpige innstilling skal som hovedregel være klar og sendes ut til 

lokallagene og medlemmene minst tre dager før årsmøtet”. 

 

Vedtak: Styrets innstilling vedtatt. Forslag fra Christian Nicolai Bruun falt. 

 

 

Vedtektenes § 8.8 

 

Innstillingsutvalgets innstilling foran stortingsvalg  

Organisasjonsutvalget foreslår følgende endring til vedtektene § 8.8  

“Innstillingsutvalget endelige innstilling skal legges frem i forkant av et årsmøte eller 

representantskapsmøte, hvor en av disse organene foretar det endelige vedtaket.”  

 

Styrets innstilling:  

Forslaget støttes, men bør lyde: “Innstillingsutvalgets endelige innstilling skal behandles av 

representantskapet”. Årsmøte skal holdes innen utgangen av februar, mens nominasjonen 

skjer gjennom sommeren/høsten. Prosessen med nominasjon til Stortinget er grundig regulert 

i vedtektene kapittel 8, og legger beslutningsmyndigheten til partilagene. Styret støtter 

likevel å vedtektsfeste at innstillingsutvalget skal legge frem sin endelige innstilling for 

representantskapet 

 

Vedtak: Styrets innstilling vedtatt.  

 

 

Vedtektenes § 13 

 

Følgende tekst innlemmes i vedtektene som nytt kapittel 13: 

13. Retningslinjer for partiskatt  

 

§13.1 Hensikten med partiskatt skal være å styrke driften av partiet.  

 

§13.2 Det skal trekkes partiskatt på 10 prosent. 

 

§13.3 Det skal betales partiskatt av alle honorarer som utbetales i Bergen kommune. Videre 

skal representanter som innehar verv på vegne av partiet i styrer,  

bedriftsforsamlinger, representantskap, utvalg og råd betale partiskatt av honorar.  

 

Dersom det ikke trekkes partiskatt ved utbetaling av honorar, er det representantens  

ansvar at partiskatten innbetales to ganger årlig, 15. januar og 15. juli.  

 

§13.4 Lønn til byråder, hel- og halvtidspolitikere som erstatter annen arbeidsinntekt.  

Trekk av partiskatt krever særskilte regler i henhold til Arbeidsmiljølovens § 55. Det  

anbefales at byråder, hel- og halvtidspolitikere innbetaler partiskatt etter følgende  

regler: 

 

• 2% av mottatt bruttohonorar. 

 

• Verv som innehas utover ordinær politikerlønn betales det 10% partiskatt av. 

 

• Det skal ikke betales partiskatt av frikjøpsordning som er kompensasjon for redusert 

lønn. 

 



 

§13.5 Ved særlige grunner kan det søkes partistyret om fritak for hovedregelen, når det 

gjelder innbetaling av partiskatt 

 

§13.6 Medlemmer som har honorerte verv, plikter å oppgi hva de har mottatt i honorar.  

 

§13.7 Vedtektsfestet og besluttet partiskatt er en forpliktelse et medlem har akseptert når det, 

på partiets vegne, påtar seg et verv i styrer, råd, utvalg, bydelsutvalg og lignende hvor det 

betales honorar eller annen økonomisk godtgjørelse.  

 

Mislighold er et tillitsbrudd mellom det enkelte medlem og partiorganisasjonen. 

Partisekretæren skal årlig legge fram eventuelt mislighold for revisjons- og kontrollnemnda 

og styret.  

 

 

Lillian Vangberg foreslo: Tillegg til pkt. 4, Fulltidsstudenter fritas for partiskatt 

 

Vedtak: Forslaget vedtatt med endringsforslag fra Lillian Vangberg. 

 

 

 

SAK 6 BERETNING 2024 
 

Henrik Jorem la frem beretning fra styret. 

 Dirigenten henviste til beretning fra kontrollkomiteen. 

 

Vedtak: Kontrollkomiteens beretning tatt til orientering. Beretning for 2024 enstemmig 

godkjent. 

 

 

SAK 7 REGNSKAP 2024 
 

Kasserer, Linn Iversen, gikk gjennom regnskapet og orienterte om den økonomiske 

situasjonen og de sentrale økonomiske disponeringer for 2024.  

Dirigenten refererte revisors beretning. 

 

Vedtak: Revisors beretning tatt til orientering. Regnskap for 2024 enstemmig godkjent.  

 

 

SAK 8  BUDSJETT 2025 
 

Kasserer, Linn Iversen, la frem budsjett for 2025. 

 

Vedtak: Budsjett for 2025 godkjent.   

 

 

SAK 9 REDAKSJONSKOMITEEN SIN INNSTILLING 

 
Redaksjonskomiteens leder, Linn Kristin Engø, la frem flertallsinnstilling fra komiteen.   

redegjorde for mindretallsinnstillingen. 

 

Ordet hadde: Marit Austnes, Christian Nicolay Bruun 

 

Nikolay Bruun opprettholdt forslag 37. 

 

Marit Austnes ønsket at det skulle stemmes over forslag 28, som hun ønsket avvist. 

 

Forslag som vedtas i sin helhet og oversendes: 

 

Vestland Ap:  



 

F3, F5, F6, F13, F23, F24, F28, F29, F33, F34, F35, F41, F43, F45, F46, F48, F50, F54, F55, 

F57, F59, F60, F61, F62, F64, F69, F70, F71, F77, F81, F84, F86, F92 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. Forslag 28 ble stemt over, og ble vedtatt og 

oversendt Vestland Arbeiderparti. 

 

 

Bystyregruppen:  

F37, F38, F39, F50, F81, F82, F86 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. Forslag fra Christian Nicolai Bruun om å 

avvise forslag F37 falt. 

 

 

Fylkestingsgruppen: F50 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

Stortingsgruppen:  

F5, F6, F28, F33, F34, F35, F43, F45, F46, F48, F50, F55, F57, F59, F61, F69, F70, F71, 

F77, F81, F84, F86, F92 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

Forslag 54: 

Ingjald Pilskog foreslo nytt kulepunkt på linje 1293: 
Et krafttak for kultur med programfestet nytt kulturløfte og en opptrapping til en prosent av 
BNP (dette vedtok vi i vårt årsmøte, som overskrift) 

Vedtak: Forslag 54 vedtatt med nytt kulepunkt fra Arbeiderpartiets Universitetslag. 

Oversendes Stortingsgruppen. 

 

 

Forslag som ivaretas helt eller delvis i redaksjonskomiteens nye forslag: 

F2, F7, F8, F9, F10, F11, F12, F13, F14, F17, F19, F21, F22, F25, F30, F31, F32, F36, F47, 

F53, F58, F63, F68, F75, F87, F88, F89, F93 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

Forslag som avvises i sin helhet: 

F1, F4, F16, F22, F40, F65, F66, F83 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

Forslag 49: 

Inge Degnepoll opprettholdt forslag 49. 

Vedtak: Forslag 49 avvist. 

 

Forslag 51: 

Lars Eriksen opprettholdt forslag 51. 

Vedtak: Vedtatt. Oversendt fylkestingsgruppen. 

 

Forslag 67: 

Marit Austnes opprettholdt forslag 67. 

Vedtak: Forslag 67 avvist. 

 

  

 

Forslag som oversendes bystyregruppen/fylkestingsgruppen/stortingsgruppen uten 

realitetsbehandling: F42, F52 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

Forslag som oversendes styret i AiB:  

F15, F18, F19, F20, F56, F90, F91  



 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

Forslag med dissens: F26, F74 

 

 

F26 - Bygg fergefri E39: Os-Stord 

Innstilling: Dissens. 

Flertallet ønsker å avvise forslaget: Linn Kristin Engø, June Gruer, Torleif Aarre, Elena 

Danyliuk, Kari Grønnestad, Rasmus Rasmussen, Terje Trengereid, Hilde Kalleklev, Øyvind 

Eliassen og Alexandra S. Sørensen. 

Mindretallet ønsker å vedta forslaget: Richard Storevik, Helena Haldorsen og Terje 

Trengereid. 

Forslagsstiller: Bergenhus Arbeiderparti 

Vedtak: Redaksjonskomiteens flertallsinnstilling vedtatt. 

 

 

F74 - Tomten bør omreguleres til LNF-område 

Innstilling: Dissens. 

Flertallet ønsker å vedta forslaget og oversende det til bystyregruppen: Linn Kristin Engø, 

June Gruer, Torleif Aarre, Olena Danyliuk, Kari Grønnestad, Rasmus Rasmussen, Terje 

Trengereid, Hilde Kalleklev, Øyvind Eliassen og Alexandra S. Sørensen. 

Mindretallet ønsker å avvise forslaget: Richard Storevik og Helena Haldorsen. 

 

Sandrino Arenas Mova Birkeland:  

Ny tekst: Rød støysone reguleres til LNF-område, mens gul støysone ihht til avinors 

støysonekart fortsatt er regulert til næring. 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteen endret innstillingen (enstemmig, dissensen var borte): Avvises 

til fordel for nytt kulepunkt:  «Arbeiderpartiet i Bergen ber om at naturverdiene på den 

opprinnelige Posten-tomten (IL1) i størst mulig grad må ivaretas og at IL2 tilbakeføres til 

LNF-område.» Forslag fra Sandrino Arenas Mova Birkeland falt. 

 

 

Forslag fremmet i debatten: 

 

June Gruer foreslo:  

Nytt forslag: Heltidsstudenten  

Innstilling fra redaksjonskomiteen: Vedtas og oversendes Vestland AP. 

Vedtak:  Redaksjonskomiteens forslag vedtatt. 

  

Ingjald Pilskog: 

Nytt forslag: 

Mer offensiv og kunnskapsbasert satsing på fremtidens havnæringer 

Innstilling fra redaksjonskomiteen: Vedtas og oversendes Vestland AP. 

Vedtak:  Redaksjonskomiteens forslag vedtatt. 

  

Ingjald Pilskog: 

Nytt Forslag:  

Den geopolitiske situasjonen fører til økt usikkerhet for skipsfarten.  

Innstilling fra redaksjonskomiteen: Vedtas og oversendes Vestland AP. 

Vedtak:  Redaksjonskomiteens forslag vedtatt. 

  

Ingjald Pilskog: 

Nytt forslag: 

Havbruksnæringen 

Innstilling fra redaksjonskomiteen: Oversendes det nye styret. 

Vedtak:  Redaksjonskomiteens forslag vedtatt. 

  



 

Ingjald Pilskog:  

Nytt forslag: 

Nye maritime næringer 

Innstilling fra redaksjonskomiteen: Oversendes det nye styret. 

Vedtak:  Redaksjonskomiteens forslag vedtatt. 

  

Øyvind Gill: 

Gratis Skolefritidsordning (SFO) til 4. klasse 

Innstilling fra redaksjonskomiteen: Vedtas. Oversendes Vestland AP. 

Vedtak:  Redaksjonskomiteens forslag vedtatt. 

  

Øyvind Gill: 

Økt grunnbemanning i barnehagene. 

Innstilling fra redaksjonskomiteen: Vedtas. Oversendes bystyregruppen og Vestaland AP. 

Vedtak:  Redaksjonskomiteens forslag vedtatt. 

  

June Trengereid Gruer: 

Nytt forslag: Praksis i utdanningene  

Innstilling fra redaksjonskomiteen: Vedtas. Oversendes Vestland AP. 

Vedtak:  Redaksjonskomiteens forslag vedtatt. 

  

Ingjald Pilskog: 

Nytt forslag: 

Vi trenger mer kunnskap skal vi utvikle havnæringene. 

Innstilling fra redaksjonskomiteen: Vedtas. Oversendes Vestland AP. 

Vedtak:  Redaksjonskomiteens forslag vedtatt.  
 

R1 - Tredje juridiske kjønn 

Ivaretar forslag F31 

 

Innstilling: Vedtas, oversendes VAP og Stortingsgruppen. 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

R2 - Resirkulering, gjenbruk og reparasjon  

Ivaretar forslag: F14, F32.  

 

Innstilling: Vedtas, oversendes VAP og Stortingsgruppen. 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

R3 - Energi 

Ivaretar delvis F87, F88. 

 

Innstilling: Vedtas, oversendes VAP og Stortingsgruppen 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

R4 - Sykelønn 

Ivaretar: F93 

 

Innstilling: Vedtas, oversendes VAP og Stortingsgruppen. 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 



 

 

R5 - Arbeid 

Ivaretar: F10 

 

Innstilling: Vedtas, oversendes VAP og Stortingsgruppen 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

R6 - NAV 

Ivaretar: F11 

 

Innstilling: Vedtas, oversendes Vestland Ap 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

R7 - Gjenåpning av Historisk Museum med de kulturhistoriske samlingene ved 

Universitetsmuseet i Bergen til 2030 

Ivaretar F53 

 

Innstilling: Vedtas, oversendes VAP og Stortingsgruppen 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

R8 - Fremtidens havbruk 

Ivaretar F36 

 

Innstilling: Vedtas, oversendes VAP og Stortingsgruppen 

 

Christian Nicolai Bruun: 

R8 linje 250: Kutte første kulepunkt. 

 

Tor Glistrup: 

R8 linje 250: *Regjeringen må utvikle strategier for «gulerot og pisk» overfor aktører i 

Havbruksnæringen som ikke klarer å drive forsvarlig knyttet til miljø og dyrevelferd 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. Forslag fra Christian Nicolai Bruun og Tor 

Glistrup falt. 

 

 

R9 – Forsvar – nytt forslag 

Ivaretar F17, F21, F47, F63, F75 

 

Innstilling: Oversendes VAP og Stortingsgruppen. 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

R10 – Skatt 

Ivaretar F12, F13, F25, F58 

 

Innstilling: Vedtas, oversendes VAP og Stortingsgruppen. 

 

Tore Fredriksen: 

R10 linje 318: Økt skatt på sekundærbolig fjernes 

 

Ole Flåm Svendsen: 

R10 - Stryke kulepunkt på linjen 320-321 



 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. Forslag fra Tore Fredriksen og Ole Flåm 

Svendsen falt. 

 

 

R11 - Bolig 

Ivaretar forslag: F7, F8 og F9 

 

Innstilling: Vedtas, oversendes bystyregruppen, VAP og Stortingsgruppen. 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

R12 - Havbunnsmineraler 

Ivaretar forslag: F2 og F30 

 

Innstilling: Vedtas, oversendes VAP og Stortingsgruppen. 

 

Ingjald Pilskog: 

R12 linje 416: Endre kulepunkt til: Gi ansvar og ressurser til Havforskningsinstittuttet slik at 

forskning og konsekvensutredning av mineralutvinning på havbunnen blir ivaretatt 

uavhengig av næringsinteresser både i de områdene hvor det vurderes mineralutvinning og i 

områdene rundt for øvrig 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. Forslag fra Ingjald Pilskog falt. 

 

 

F13 - Sikre totalberedskapen 

Ivaretar forslag: F19, F22 

 

Innstilling: Vedtas, oversendes VAP. 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

R14 - Forskuddsgaranti til skipsverft 

Ivaretar forslag: F89 

 

Innstilling: Vedtas, oversendes VAP eller Stortingsgruppen. 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

R15 – Kollektivpriser 

Ivaretar forslag F68 

 

Innstilling: Vedtas, oversendes Fylkestingsgruppen og VAP 

 

Lillian Vangberg: 

R15, fjerne siste setning linje 496-498: Fjerne siste setningen i begrunnelsen linje 496 - 498.  

Begrunnelse: Det er innført rabatt på enkeltbilletter - billetten blir rimeligere for hver gang 

man løser billett. Det gis opp til 30 % rabatt. Det er et ønske at flere skal benytte kollektiv 

ved arbeidsreiser og da bør det også gjenspeile seg i rabattordningen.  

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. Forslag fra Lillian Vangberg falt. 

 

 

Årsmøtet ga styret fullmakt til å gjøre redaksjonelle endringer i uttalelsene. 

 

 



 

Organisasjonsuttalen 
Vedtak: Organisasjonsuttalen vedtatt. 

 

 

Rapport fra Økonomiutvalget 
Vedtak: Rapporten tatt til orientering. 

 

 
 

 

SAK 10 VALG I HENHOLD TIL VEDTEKTER 
 

Valgkomiteens fungerende leder, Solveig Irene Skjerve, redegjorde for arbeidet i 

valgkomiteen og la frem valgkomiteens innstilling.   

 

Ordet hadde: Ragnhild Llano. Ole Flåm Svendsen, Fauzia Hussain-Wiik, Jette L. Hansen, 

Christian Nicolay Bruun, Eva Steigen, June Gruer 

 

Partistyret: 

 

Funksjon Navn 

  

Leder  Even Sørland 

Politisk nestleder Richard Storevik 

Organisatorisk nestleder Helena Haldorsen 

Kasserer Lillian Vangberg 

Medlemsansvarlig Joril Christensen 

Kvinnekontakt Alexandra S. Sørensen 

Styremedlem Espen Edvardsen 

Styremedlem Margunn Rognås 

Styremedlem Per Rune Henriksen 

1. vara Johanna Fond 

2. vara Jeron Joseph 

3, vara Yuko Ringdal 

 

Vedtak: Enstemmig valgt.   

 

 

Kontrollkomité: 

 

Funksjon Navn 

  

Leder: Amund L. Moholt 

Medlem: Arne Jæger 

Medlem: Birgitte Hodneland 

Varamedlem: Eva S. H. Steigen 

 

Vedtak:  Enstemmig valgt.   

 

 

Suppleringsutvalg: 

 

1. oppnevnt av bystyregruppen  

2. oppnevnt av styret  

3. Kjell Gitton Haaland Velges av årsmøtet 

 

Vedtak:  Enstemmig valgt.   

 



 

 

Innstilling på AP i Bergen sine delegater til årsmøtet i Vestland AP 2024 

 
Helena Haldorsen Styret AiB 

Hedda Simonsen Astud 

Henrik Jorem Arbeiderpartiets Universitetslag 

Ruth Grung Arbeiderpartiets Universitetslag 

Arild Grimastad Iversen Arna Arbeiderparti 

Geir Steinar Dale Arna Arbeiderparti 

Inge Degnepoll Bergen Arbeidersamfunn 

Bente Jonsson Bergen Arbeidersamfunn 

Geir M Elgsaas Bergen Arbeidersamfunn 

Linn Kristin Engø Bergen Arbeidersamfunn 

Alexandra S. Sørensen Bergen AUF 

Even Grønner Bergen AUF 

Mattias Eikeland Bergen AUF 

Rui Aase Bergen AUF 

Sebastian Birkeland Bergen AUF 

Villemo Marstein Bergen AUF 

Kasper Saele Bergen AUF 

Christian N. Bruun Bergenhus Arbeiderparti 

Helena Haldorsen Bergenhus Arbeiderparti 

Styrk Garang Bergenhus Arbeiderparti 

Bjørnar M. Vik Fagbevegelsens partilag 

Solveig Irene Skjerve Fagbevegelsens partilag 

Rasmus L. Rasmussen Fana Arbeiderparti 

Jeron Joseph Fana Arbeiderparti 

Helene Bjørklund Fana Arbeiderparti 

Anne-Grete Strøm-Erichsen Fana Arbeiderparti 

Jan K. Hetterud Fyllingsdalen Arbeidersamfunn 

Elna Nilsen Fyllingsdalen Arbeidersamfunn 

Hans Erik Johansson Fyllingsdalen Arbeidersamfunn 

Lars Eriksen Laksevåg Arbeidersamfunn 

Eva Steigen Laksevåg Arbeidersamfunn 

Ragnfrid M. Nedberge Flo Laksevåg Arbeidersamfunn 

Jan Kristoffer Mathiassen Laksevåg Arbeidersamfunn 

Sandrino Arenas Moya Årstad Arbeidersamfunn 

Joril Christensen Årstad Arbeidersamfunn 

Christoffer Heggholmen Årstad Arbeidersamfunn 

Even Sørland Åsane Arbeiderparti 

Fauzia Hussain-Wiik Åsane Arbeiderparti 

Robert Solend Åsane Arbeiderparti 

Lillian Vangberg Åsane Arbeiderparti 

 

 



 

Vararepresentanter: 

 

 

1. Rune Bakervik Fagbevegelsens Partilag 

2. Andreas Bergmann Bergen AUF 

3. Øyvind Gill Bergen Arbeidersamfunn 

4. Kjell G. Håland Fana Arbeiderparti 

5. Trond Lygre Åsane Arbeiderparti 

6. Famke Van Dijk Bergen AUF 

7. Valborg Sweeney Bergen Arbeidersamfunn 

8. Nathalie Bercadal Bergenhus Arbeiderparti 

9. Solvor Birkeland Fana Arbeiderparti 

10. Fredrik Hægland Fyllingsdalen 

Arbeidersamfunn 

11.  Laksevåg Arbeidersamfunn 

12. Hilde Kalleklev Årstad Arbeidersamfunn 

13. Heidi Sund Åsane Arbeiderparti 

14. Gvriel Østby Bergen AUF 

15. Ellen Berggreen Arbeiderpartiets 

Universitetslag 

16. Marit Austnes Arna Arbeiderparti 

17. Svein Arne Trengereid Bergen Arbeidersamfunn 

18. Margunn Rognås Bergenhus Arbeiderparti 

19. Arne Jæger Fagbevegelsens Partilag 

20. Anne Charlotte Valaker Bruheim Fana Arbeiderparti 

21. Jostein Nygård Fyllingsdalen 

Arbeidersamfunn 

22. Terje Trengereid Laksevåg Arbeidersamfunn 

23. Jim-Roar Olsen Årstad Arbeidersamfunn 

24. Ole F. Svendsen Åsane Arbeiderparti 

25.  Bergen AUF 

26. June Trengereid Gruer Arbeiderpartiets studentlag 

27. Torleif Aarre Arbeiderpartiets 

Universitetslag 

28. Kine B. Dale Arna Arbeiderparti 

29. Ronja Bell Breisnes Bergen Arbeidersamfunn 

30. Morgan Alangeh Bergenhus Arbeiderparti 

31. Camilla Sivertsen Fagbevegelsens Partilag 

32. Ronny Skaar Fana Arbeiderparti 

33. Hedda Tverrå Fyllingsdalen 

Arbeidersamfunn 

34.  Laksevåg Arbeidersamfunn 

35.  Sosialdemokratisk Forum 

36.  Årstad Arbeidersamfunn 

37. Hjørdis Dahle Åsane Arbeiderparti 



 

38.  Bergen AUF 

39.  Styret AiB 

40.  Styret AiB 

41.  Styret AiB 

42. John Brattåker Arna Arbeiderparti 

 

 

Ole Flåm Svendsen foreslo følgende endringer: 

Ole Flåm Svendsen går inn for Even Sørland som fast delegat fra Åsane til årsmøte i VAP. 

 

June Trengereid Gruer foreslo følgende endringer: 

Årsmøtedelegater i rekkefølge i fordelingsnøkkelen fra Årstad Arbeidersamfunn sine 

delegater til VAP: 1. Sandrino Arenas Moya, 2. June Trengereid Gruer, 3. Joril Christensen, 

4. Christoffer Heggholmen. Andre fra Årstad i dokumentet forskyves nedover på Årstad 

sine plasser nedover. 

 

Vedtak:  Valgkomiteens innstilling vedtatt med endringene frå Ole Flåm Svendsen og June 

Trengereid Gruer. 

 

 

 

Innstilling på AP i Bergen sine delegater til Representantskapet i Vestland AP 2024: 

 
Delegat Partilag 

Even Sørland Styret AiB 

Richard Storevik Styret AiB 

Helena Haldorsen Styret AiB 

Hedda Simonsen Astud 

Ruth Grung Arbeiderpartiets Universitetslag 

Arild Grimastad Iversen Arna Arbeiderparti 

Inge Degnepoll Bergen Arbeidersamfunn 

Bente Jonsson Bergen Arbeidersamfunn 

Alexandra S. Sørensen Bergen AUF 

Even Grønner Bergen AUF 

Mattias Eikeland Bergen AUF 

Rui Aase Bergen AUF 

Christian N. Bruun Bergenhus Arbeiderparti 

Helena Haldorsen Bergenhus Arbeiderparti 

Bjørnar M. Vik Fagbevegelsens partilag 

Rasmus L. Rasmussen Fana Arbeiderparti 

Jeron Joseph Fana Arbeiderparti 

Helene Bjørklund Fana Arbeiderparti 

Jan K. Hetterud Fyllingsdalen Arbeidersamfunn 

Elna Nilsen Fyllingsdalen Arbeidersamfunn 

Lars Eriksen Laksevåg Arbeidersamfunn 

Eva Steigen Laksevåg Arbeidersamfunn 

Sandrino Arenas Moya Årstad Arbeidersamfunn 

Joril Christensen Årstad Arbeidersamfunn 



 

Even Sørland Åsane Arbeiderparti 

Fauzia Hussain-Wiik Åsane Arbeiderparti 

 
Vararepresentanter: 

 

 

1. Rune Bakervik Fagbevegelsens Partilag 

2. Henrik Jorem Arbeiderpartiets Universitetslag 

3. Anne-Grete Strøm-Erichsen Fana Arbeiderparti 

4. Julian Fløde Bergen AUF 

5. Linn Kristin Engø Bergen Arbeidersamfunn 

6. Nathalie Mercadal Bergenhus Arbeiderparti 

7. Solveig Irene Skjerve Fagbevegelsens Partilag 

8. Kjell G. Håland Fana Arbeiderparti 

9. Guri Lindblad Fyllingsdalen Arbeidersamfunn 

10. Ragnfrid M. Nedberge Lano Laksevåg Arbeidersamfunn 

11. Christoffer Heggholmen Årstad Arbeidersamfunn 

12. Ole F. Svendsen Åsane Arbeiderparti 

13. Hedda Tverrå Bergen AUF 

14. Bjørn Amundsen Bergen Arbeidersamfunn 

15. Marit Austnes Arna Arbeiderparti 

16. Tor Glistrup Bergenhus Arbeiderparti 

17. Espen Edvardsen Fagbegeelsens Partilag 

18. Solvår Birkeland Fana Arbeiderparti 

19. Ronny Falkanger Fyllingsdalen Arbeidersamfunn 

20.  Laksevåg Arbeidersamfunn 

21. Hilde Kalleklev Årstad Arbeidersamfunn 

22. Annie Vårdal Åsane Arbeiderparti 

23. Aksel Ringdal Bergen AUF 

24.  Styret AiB 

25.  Styret AiB 

26.  Styret AiB 

 
 

Christian Nicolai Bruun foreslo følgende endringer: 

Navneendring på plass nr 6 og 16 over liste til varadelegater for representantskap i VAP. 

Endring internt fra Bergenhus: Vi ønsker å erstatte Natalie Mercadal med Styrk Garang på 

varaplass nr.6, og vi ønsker å erstatte Tor Glistrup med Natalie Mercadal på varaplass nr. 16 

på foreslått liste over delegater til representantskap i VAP. 

 

Ole Flåm Svendsen foreslo følgende endringer: 

Ole Flåm Svendsen går inn for Even Sørland som fast delegat fra Åsane til 

representantskapet i VAP. 

 

June Trengereid Gruer foreslo følgende endringer: 

Representantskapsdelegater i rekkefølge i fordelingsnøkkelen fra Årstad Arbeidersamfunn 

sine delegater til VAP: 1. Sandrino Arenas Moya, 2. June Trengereid Gruer, 3. Joril 

Christensen, 4. Christoffer Heggholmen. Andre fra Årstad i dokumentet forskyves nedover 

på Årstad sine plasser nedover. 

 



 

 

Vedtak:  Valgkomiteens innstilling vedtatt med endringer frå Christian Nicolai Bruun, Ole 

Flåm Svendsen og June Trengereid Gruer. 

 

 

Valgkomite 2025: 

 

Solveig Grepperud – leder 

Christian Nicolai Bruun 

Eva Synnøve H. Steigen 

Inge Degnepoll 

Kathrine Dahle 

Christoffer Heggholmen 

Solveig Irene Skjerve 

Geir Steinar Dale 

AUF 

 

Vara: 

Tore Fredriksen 

Ruth Grung 

Bjørnar Mortensen 

Fauzia Hussain-Wiik 

Hans-Erik Johansson 

 

Styret gis fullmakt til å supplere listen ved behov.  

 

Vedtak:  Enstemmig valgt.   
 

 

 

 AVSLUTNING 
 

Avgått leder, Henrik Jorem, takket for tiden han hadde hatt som leder i AiB. Han takket også 

de avgåtte styremedlemmene og overrakte blomster. 

 

Nyvalgt leder, Even Sørland fikk overrakt klubben og takket for tilliten. Han takket Henrik 

Jorem for innsatsen som leder og overrakte ham roser. 

 

Møtet ble avsluttet med Internasjonalen. 

 

Møtet var slutt kl. 16:30 

 

 

 
 

 

 

Geir Elgsaas Elisabeth Refvik 

Sekretær sekretær 

 


